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Tárgyalja  Ülés Szavazás 
 Szociális bizottság  Nyílt  Nyílt szavazás 
 Pénzügyi és Városüzemeltetési Bizottság  Zárt   Titkos szavazás  
 Közbeszerzési Bizottság   Egyszerű többség  
 Képviselő-testület   Minősített többség 

1. A tárgyalandó témakör tárgyilagos és tényszerű bemutatása 

 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
A napi hivatali munkáról részleteiben nem számolok be, az már ismert a Képviselő-testület előtt. 
 
Részt vettem a Zöld város projekt egyeztetésén. Az egyeztetésen Kovács Miklós tervező és 
több képviselőtársam is részt vett. 
 
Játszótereinket ismételten vizsgáltatnunk kellett. április 16-án a szakvállalkozás elvégezte a 
vizsgálatot. Igen elégedett volt a játszótereink állapotával. Elmondása szerint országos szinten 
kiemelkedően rendben vannak, szépek játszótereink. Három libikókán kell fogót cserénünk, 
nem azért mert rossz állapotban vannak, hanem azért, mert a szabvány változott. A KRESZ 
parkban 3 db gumilapot kell kicserélni, mert kopott. Az alkatrészeket megrendeltük, várjuk meg-
érkezésüket. 
 
Részt vettem a közbeszerzési bizottsági ülésen. A közbeszerzés lezajlott. A vállalkozó még 
nem keresett szerződés-kötés céljából. Információink szerint a felelősségbiztosítását kell átköt-
nie, mert a közbeszerző nem fogadta el a meglévőt. Intézi továbbá a lejárt közútkezelői hozzá-
járulás meghosszabbítását. Közbeszerzőnk elmondása szerint a szerződéskötésre május 6-tól 
60 nap áll rendelkezésünkre. 
 
Április 30-án soron kívüli testületi ülést tartottunk. 
 
Kolléganőmmen napi szinten sürgettük a Településképi Arculati Kézikönyv miatt a tervezőt. 
 
A DMRV azonnali határidővel elrendelte a városközpontban lévő patak tisztítását, fertőtleníté-
sét. A patakba ismét szennyvíz folyt. Jegyző úr az érintett vállalkozásokat ismételten felszólítot-
ta a környezetszennyező tevékenység azonnali megoldására. 
 
Részt vettem a Zöld Híd Kft. taggyűlésén. A költségvetési napirendeken kívül szó volt a pénz-
ügyi stabilitás érdekében tervezett lépésekről, takarékossági intézkedésekről, a hatékonyság 
érdekében tervezett gépbeszerzésekről. 
 
Az utazóközönség szinte már követelte a buszfordulóban lévő konténerváró kinyitását. A májusi 
sok csapadék miatt az utazók türelmetlenné váltak. Egyeztettem Városgondnok úrral és 
Jegyzőhelyettes asszonnyal a megoldásról. Javaslatunkról külön előterjesztés készült. Az új 
rendszer működik, takarítónőnk elmondása alapján este 18,30-kor üres a váró. 
 
Helyszíni bejáráson vettem részt a Mikszáth u. 8. szám alatti ingatlannál és a Takarék utcai 
útbeszakadásnál. Javaslatomról szintén külön előterjesztés készül. 



Tájékoztató a két testületi ülés közötti időszakban az önkormányzat érdekében végzett polgármesteri munkáról 
                                                                                                                                                  2019. 05.30 -i Kt. ülésre 

2 
 

 
A közútkezelővel rendbe rakattam, kitakaríttattam a Pusztaszántói út mindkét oldalát, valamint a 
Rendőrség előtti szakaszt. 
 
Kerestem a Penta Kft-t a Kossuth utca állapota miatt.  Oláh úr arról tájékoztatott, hogy Pünkösd 
után szeretne egy közös bejárást, ahol részt vennének a testületi, bizottsági tagok, a tervező és 
a Penta Kft. képviselője is. 
 
Az EP választás delegáltjaitól kivettem az esküt. Eddig egy alkalommal tartottunk póteskütételt, 
egy delegált pedig még nem jelentkezett. 
 
Államtitkár úrral egyeztettem a bölcsőde pályázat jövőbeni lehetőségeiről. Elmondta, hogy vár-
ható új pályázat kiírása a TOP programon belül. Várhatóan jobb kondíciók lesznek az új pályá-
zatban. Javasolta, hogy a jelenlegi pályázatunkat tartsuk fenn, de ha jobb lesz a másik pályázat 
feltétele oda nyútsuk be igényünket. 
 
Rendbe rakattam a Május 1-i ünnepséghez a Hunyadi ligetet. A fűnyíráson kívül a padok is kija-
vításra kerültek. 
 
Temetőlátogatók jelezték, hogy a WC ajtaja leszakadt, intézkedtem a javításáról. 
 
Rendőrkapitány úrral két ügyben egyeztettem.  

- Korányi utca és a Nagypakoló közötti összekötő útnál javasolja a mindkét irányból behaj-
tani tilos tábla levételét. Indoklása szerint a Nagyparkolóból biztonságosabban el lehet 
menni a Korányi út felé a 2-es számú főút érintése nélkül. Amennyiben alakókat zavarja 
a por, le kell aszfaltoztatni az útszakaszt. 

- A Mikszáth utcai közlekedési káoszban a rendőrség segítséget nyújt. A szabálytalanul 
közlekedőket büntetni fogják. A közeledési szabályok betartása nagymértékben csök-
kenteni fogja a kaotikus állapotot. 
 

A Mindszenty emlékmű körül intézkedtem a fű lenyírásáról, az elszáradt koszorúk elszállíttatá-
sáról.  
 
Több körben, de végül sikerült a 32 ha-os terület földhivatali munkákat elvégeztetni. Mint már 
tájékoztatást adtam róla, téves határozat és térképmásolat került megküldésre az Önkormány-
zatnak. Jelenleg a terület belterületbe van vonva és a művelési ágból való kivonás is megtör-
tént. 
 
Intézkedtem az illegálisan kivágott 6 m3 és korábbi lefoglalásból származó fa átvételéről és 
elszállíttatásáról. A fa sorsáról előterjesztésben várom képviselő társaim véleményét. 
 
A laktanya területéről újabb egy konténer hulladékot vitettem el. A konyha udvarából szintén 
elvitettem az üveggyűjtő szelektív konténer tartalmát.   
 
Az Általános Iskola igazgatóasszonya kérte, hogy a 2. számú szavazókör fülkéi kerüljenek úgy 
kialakításra, hogy a rögzítést ne a falba fúrás módszerrel kelljen elvégezni. A tanterem felújítása 
a közelmúltban megtörtént, a villamosvezetékek is más helyre kerültek a falba. Kértem asztalos 
kollégát, hogy oldja meg a kérést. Egyeztettünk a lehetőségekről, a fülkék átalakítása megtör-
tént. 
 
Védelmi Bizottsági ülésen vettem részt, ahol aktuális témákról volt szó. 
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A vasútátjárónál kértem a MÁV képviselőjét, hogy végezzék el a szükséges javítási munkákat. 
A vasúti átjárón személygépkocsival már izgalmas volt átjönni. Többszöri kérésemre a MÁV 
elvégezte az úttest javítását. 
 
A Karitasz szervezet kért tőlem segítséget, a keletkezett hulladék elszállításában segítettem 
nekik.  
 
Részt vettem a megyei rendőrnapon. 
 
A Petőfi u. 39. szám előtti szakaszon vízcsőtörés volt. A lakosság a segítségemet kérte, mivel 
vasárnap volt, nem tudtak kihez fordulni. A hiba elhárításánál végig jelen voltam. 
 
Megszerveztem egy egyeztetést Kovács Gábor tervező és Salgai György RVSE elnök között. 
Salgai úr felvázolta elképzeléseit mérnök úrnak. 
 
Megyei tűzoltó kitüntetésre részesültem.  
 
Kolléganőmmel állampolgársági eskün vettünk részt. 
  
Az új indiai cég számára reményeim szerint a végére értünk az elektromos áram kapacitás 
bővítésnek. Elhúzódó folyamat volt, melyet a probléma felmerülését kezdődően végig 
segítettem.  Tulajdoni lapok kikérésében kérték még segítségemet.  
 
 
 
Kérem a Tisztelt Testületet, hogy az előterjesztést megtárgyalni szíveskedjen.      
 
 
Rétság, 2019. május 23. 
                                                                                                          
                                                                                                                   Hegedűs Ferenc 
                                                                                                                       polgármester 
 
 
 

 
 
 
 


